
 
 

 

Naše chlapecká U17 na Evropu jede!!! 
Přestože naši mladíci prohráli v posledním zápase kvalifikační skupiny v Kutné Hoře s Belgií, postupují na ME 

U17 2021 jako druhý nejlepší tým ze všech kvalifikačních skupin. 

Složení základních skupin ME 

U17 2021, které se uskuteční 

10. – 18. července v Albánii.   

Skupina I: 

• Albánie, Turecko, Rusko, 

Belgie, Lotyšsko, 

Slovinsko           

Skupina II: 

• Bulharsko, Itálie, Česká 

republika, Polsko, Srbsko, 

Rakousko     

TAK AŤ TO VYJDE i potřetí 

 

KRÁL JE MRTEV, AŤ ŽIJE KRÁL ve 

vyhlášení nejlepších volejbalistů 

za sezónu 2020/21neplatí. V obou 

hlavních kategoriích totiž svá 

prvenství obhájili JAN HADRAVA a 

MICHAELA MLEJNKOVÁ. 

Nejlepším hráčem české extraligy 

se stal PATRIK INDRA  a u žen 

VERONIKA TRNKOVÁ. 

V kategorii trenérů dominovali JIŘÍ 

NOVÁK  LIBOR GÁLIK. 

Beach volleyball ovládly dvojice 

PERUŠIČ – SCHWEINER a 

HERMANNOVÁ – SLUKOVÁ. 

V kategorii rozhodčích zvítězil VLASTIMIL KOVÁŘ ml.; cenu za celoživotní dílo převzal 

MIROSLAV NEKOLA a cenu fairplay VK ČERVENÝ KOSTELEC 

 

 

Výsledkový servis č. 30        do 16. 5. 2021 

 



V přátelském utkání s Rakouskem naši volejbalisté jasně dominovali 

Mužská reprezentace odehrála na českobudějovické palubovce přípravné utkání s týmem Rakouska. 

Utkání mělo jednoznačný průběh, po hodině hry si Česká republika připsala suverénní vítězství. 

 

Česká republika - Rakousko 3:0 (25:18, 25:14, 25:22), dodatečný set 25:15 

Česká republika: Michálek, Patočka, Hadrava, Galabov, Špulák, Janouch, libera Pfeffer, Moník. 

Střídali: Indra, Bartůněk 

Naše reprezentační družstvo mužů nestačilo na výběr Rakouska 

Druhý přípravný zápas našich volejbalistů s Rakouskem se uskutečnil opět v Českých Budějovicích. 

Na rozdíl od pátečního utkání naše dominance nebyla tak výrazná a zápas musel rozhodnout pátý 

set. V tom byli šťastnější hosté a zápas získali v poměru 3:2. 

 

Česká republika: A. Bartoš, Patočka, Finger, Galabov, Polák, Janouch, libero Moník. Střídali: Indra, P. Bartoš, 

Hadrava, Špulák, Zmrhal 



Veleúspěšnou kvalifikaci ME zakončily české volejbalistky další výhrou 

Ani na druhém kvalifikačním turnaji v Bosně a Hercegovině nepoznala česká reprezentace hořkost 

porážky. „Bez ztráty kytičky“ tak našim volejbalistkám patří s 18 body první příčka kvalifikační 

skupiny F a už teď netrpělivě vyhlíží čtvrteční rozlosování evropského šampionátu. 

 

Bosna a Hercegovina – Česká republika 1:3 (25:19, 22:25, 9:25, 14:25) 

Michaela Mlejnková (smečařka): „Opět z naší strany nervózní začátek, udělaly jsme nějaké zbytečné chyby. 

Pak jsme se uklidnily, zlepšily servis, odtáhly soupeřky od sítě a ublokovaly. Klíčem bylo i to, že jsme ubránily 

Begić, změnily jsme taktiku na bloku a už se tolik neprosazovala.“ 

Slovinsko – Česká republika 0:3 (18:25, 15:25, 22:25) 

Ioannis Athanasopoulos (trenér): „Toto byl zápas, kdy jsme všichni chtěli vyhrát a nechtěli jsme dát prostor 

k určitým podezřením a odehrát zápas na 100%. Pro mě to byl nejtěžší zápas, ale udrželi jsme koncentraci a 

jsem na tým opravdu hrdý.“ 

Česká republika – Lotyšsko 3:0 (25:18, 26:24, 25:20) 

Pavlína Šimáňová (blokařka, MVP utkání): „Je to moje první zkušenost s reprezentací, takže jsem úplně 

nevěděla, co mohu čekat. Jsem ráda, že jsme postoupily bez porážky. Dnešní zápas byl dost uvolněný, 

protože už bylo rozhodnuto. Soupeřky solily servis, takže to bylo více vyrovnané, než jsme možná čekaly, ale 

zvládly jsme to.“ 

Andrea Kossányiová (kapitánka): „Tak šestá výhra z šesti, cíl splněn, jsme na mistrovství Evropy, což byl 

hlavní cíl tohoto léta. Dneska si zahrály i holky, které celou dobu moc nehrály a hodně nám pomohly, protože 

už jsme toho měly dost. Myslím si, že i z jejich strany to bylo docela těžké, když někdo nehraje a pak tam má 

jít, takže se vůbec nedivím, že byly nervózní, ale zvládly jsme to 3:0. Chci pochválit celý tým, jsme tam, to je 

hlavní a to se počítá.“ 



Škatule, škatule hejbejte se…. aneb nová angažmá 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Matthew August opouští Black 

Volley Beskydy, další štací 

amerického blokaře bude tým Lvů 

Praha. 

 

 

 

 

 

Po pěti sezónách se Valerii Todua rozloučil 

s českobudějovickým Jihostrojem, v nadcházející 

sezóně UNIQA extraligy bude ukrajinský blokař 

oblékat dres pražských Lvů. 

 

Do Ostravy 

přicházejí z 

juniorského 

týmu Jastrzębs

ki Węgiel dva 

mladíci - blokař 

Mariusz 

Połyński            

a smečař Filip 

Jarosiński. 

 

Trenérské žezlo od Petra Zapletala u 

volejbalistek Olomouce přebírá Martin Hroch, 

který poslední dvě sezóny působil ve 

francouzském Quimperu. 

 

Milan Moník 

z Beskyd 

odchází do 

Prahy 

Ze Zlína do Prahy míří 

také smečař DANIEL ČECH 

První posilou Sokola 

Frýdek-Místek je 

univerzálka Tereza 

Diatková, která poslední 

sezónu hájila barvy 

Zubřic z Přerova. 

 



 

První posilu hlásí celek Prostějova.  

Na blok přichází Brazilka Raquel Löff da Silva,  

která v dresu mistrovské  

Slávie EU Bratislava patřila  

v uplynulé sezóně  

k nejlepším hráčkám  

slovenské extraligy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V nové sezóně už za Šelmy nebudou hrát Helena Horká, Michaela Beránková, 

Soňa Nováková, Simona Janečková, Šárka Šloufová ani Šárka Sklenářová. 
 

Martin Gerža: My jsme v polovině ledna dali všem třem hráčům možnost přestupu 

(hostování) a umožnit jim zahrát si o medaile (Dan Římal, Martin Licek a Jan Pražák), ve 

dvou případech se to povedlo. Tím, že tito kluci už v Brně v této a další sezóně pokračovat 

nebudou, šanci ukázat se dostanou další kluci, kteří jsou členy základních sestav reprezentačních 

mládežnických družstev. Pro nás to znamená družstvo doplnit o další zkušenější hráče. 

 

Nakonec se ještě jednou vracím k postupu U17 na ME a slovo má Jirka Zach 

Štěstí aneb „do třetice všeho dobrého..“ – ohlédnutí za kvalifikací ME U17 

Štěstí, tak asi všichni, kdo sledují mládežnický volejbal, komentovali postup reprezentačního 

družstva Lvíčat chlapců 05/06 na ME U17 do Albánie (10. – 18. červenec 2021). Slovo štěstí lze 

samozřejmě vyslovovat v různých odstínech a různých kontextech. Ti, co mému trenérskému činění 

fandí, slovo štěstí dávají do kontextu s podobným vyústěním kvalifikace RD 1999/2000 v Polsku 

(postup, o kterém rozhodlo několik míčů a pak titul na ME v Maďarsku). Ti co nefandí mému činění, 

mají postup za jistou nespravedlnost a chybu. Pro mě osobně je důležitější druhá část názvu: „do 

třetice všeho dobrého…“ 

 

V Janovicích, dne 17. května  2021 Zapsal: Brouk z Beskyd  


